

「中大校園交通規劃 2012」簡報會

Information Session on Transport Planning for CUHK 2012 10/2/2011



大學協理副校長馮通教授主講中大校園交通規劃 2012 簡報會，為聯合書院同學簡介校園交通規劃原則及大綱。

Professor Fung Tung, the University Associate Pro-Vice-Chancellor, briefed UC students about the future development and transport planning of The Chinese University of Hong Kong.



院長馮國培教授(右)致送紀念品予馮通教授。 Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) presented a souvenir to Professor Fung Tung.

湯宿之友周年聚餐

Reunion for Friends of Adam Schall Residence 11/2/2011



湯若望宿舍幹事會於台上表演跳舞。

The Resident Students' Association of Adam Schall Residence danced on the stage.

教職員聯誼會新春團拜茶聚

UC Staff Association Lunar New Year Party 11/2/2011



書院教職員聯誼會主席麥陳淑賢教授及院長馮國培教授為聯合國術會舞獅點睛。

Professor Barley Mak, Chairperson of United College Staff Association and Professor Fung Kwok-pui, College Head, dotted Lion's Eyes for the lion dance performance by the College Chinese Martial Arts Society.

麥陳淑賢教授(左)致送紀念品予張雙慶教授，感謝他多年來為新春茶聚創作燈謎。

Professor Barley Mak (left) presented a souvenir to Professor Chang Song-hing, in appreciation of his kind effort to prepare the lantern riddles for many years.



入學獎學金及獲獎同學茶聚

Tea-gatherings with Recipients of Admission Scholarships 11/2/2011 & 22/2/2011



本院校董暨獎學金捐獎人張鉅堂先生(前排左四)與院長馮國培教授(前排右四)在 2011 年 2 月 11 日的茶聚中與獲得張祝珊獎學金及張玉麟入學獎學金的同學合照。

Mr Raymond K T Cheung, College Trustee and scholarship donor (front row, fourth from left) and Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, fourth from right), posed a group photo with the recipients of Chung Chuk Shan Scholarships and Cheung Yok Luen Admission Scholarships at a tea-gathering on 11 February 2011.



院長馮國培教授於 2011 年 2 月 22 日在思源文娛中心與獲得本年度聯合書院入學獎學金的同學茶聚。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, attended a tea-gathering with this year's admission scholarships recipients at the Si Yuan Amenities Centre on 22 February 2011.